
 

Protokół Nr XXXVI/2017 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 15.05.2017 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

Ad. 1 

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.30 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 14 – obecnych 14 radnych/. 

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

1. Sprawy regulaminowe : 

a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2017 rok, 

b/ uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lipusz. 

c/ uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 1095 i 1096 położonej w obrębie 

geodezyjnym Lipusz w gminie Lipusz. 

d/ przystąpienia do sporządzenia zmiany uchwały nr XVIII/87/2012 Rady Gminy Lipusz z dnia 

8 marca 2012 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w miejscowości Szklana Huta w gminie Lipusz, 

e/ zmiany Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Lipusz osobom fizycznym 

i wspólnotom mieszkaniowym na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w 

budynkach położonych na terenie Gminy Lipusz. 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XXXV sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 24.04.2017 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i zastrzeżenia, 

których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.2 

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

 

 

 

 

 



Ad.3 

Radny H. Litwiński –poruszył temat rowów melioracyjnych na Bałachach, które są zarośnięte 

i nieczyszczone przez to nie spełniają swoje funkcji. Spytał, do kogo należy obowiązek ich 

czyszczenia? 

 

Radny poinformował także, że w Kruglincu w betonowym moście powstała dziura. 

 

Radny S. Lipiński – zgłosił, że przy deszczowej pogodzie na Bałachach naprzeciwko 

przystanku autobusowego przy  cmentarzu poewanelickim dzieci mają trudności z wyjściem z 

autobusu szkolnego ponieważ tworzy się tam duża kałuża. Zwrócił się z zapytaniem o 

możliwość wyrównania tego terenu. 

 

Radny R. Ebertowski - zwrócił się zapytaniem o termin budowy ul. Szerokiej a także o 

uzgodnienia z mieszkańcami w sprawie dojazdów do posesji.   

 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady- odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2017 rok.  

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. W swojej wypowiedzi wskazał na zwiększenie wydatków 

na OPS. Związane jest to z koniecznością zaplanowania w budżecie roku 2017 wydatków 

poniesionych na zatrudnienie trzeciego pracownika socjalnego w celu dostosowania stanu 

zatrudnienia pracowników socjalnych do wymagań określonych w ustawie o pomocy 

społecznej zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi.  

 

Radny R. Ebertowski – ustawa narzuca zatrudnienie pracownika bez refundacji. Jakie 

konsekwencje poniesie Rada jeśli nie przyjmie tej uchwały? Dla nas będzie to zawsze 

oszczędność tym bardziej, że obowiązki wykonywane przez OPS wypełniane są prawidłowo. 

W związku z tym nie widzę  zasadności zatrudniania kolejnego pracownika socjalnego. 

 

Wójt- Rada nie poniesie konsekwencji. To Państwo decydujecie o tym jak wygląda budżet.  

Ja ze swojej strony mogę jedynie przedstawić propozycje planu finansowego czyli budżetu a 

Rada go przyjmuje lub nie przyjmuje. Natomiast nie stosowanie się przeze mnie do zaleceń 

pokontrolnych wiązało by się z karami finansowymi. 

 

Przewodniczący Rady- przychylił się do wniosku Radnego podsumowując, że dodatkowe 

koszty w tym zakresie nie są potrzebne. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania projekt uchwały odrzucono jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Lipusz. 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

 

Ad.4c 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek nr ewid. 1095 i 1096 położonej w obrębie geodezyjnym Lipusz w gminie Lipusz. 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 8 do prot./. 

 

 

Ad.4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany uchwały nr XVIII/87/2012 Rady Gminy Lipusz z dnia 8 marca 2012 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w miejscowości 

Szklana Huta w gminie Lipusz, 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

Ad.4e 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu udzielania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Lipusz osobom fizycznym i wspólnotom mieszkaniowym na 

dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach położonych na terenie Gminy 

Lipusz. 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 10 do prot./. 

 

 

Ad.5  

Odpowiedzi na zgłoszone interpretacje udzielił  Wójt radnemu H. Litwińskiemu -  

Zdania związane z melioracją nie są obowiązkiem gminy. Sprawę tą należałoby skierować do 

odpowiednich jednostek. W prawie wodnym w przyszłości mają nastąpić zmiany  

obowiązki z tym wiązane ma przejąć gmina. Jest to sprawa istotna ponieważ nie dbanie o rowy 

melioracyjne może skutkować nawet podtopieniami. 

 

 

 



Odpowiedzi na zgłoszone interpretacje udzielił  Wójt radnym S. Lipińskiemu i H. Litwińskiemu 

W nawiązaniu do betonowego mostu w Kruglincu oraz stojącej kałuży na Bałacach informuję, 

że  postaramy się naprawić nieprawidłowości. 

 

 

Odpowiedzi na zgłoszone interpretacje udzielił  Wójt radnemu R .Ebertowskiemu. 

Jeśli chodzi o ul. Szeroką to prace powinny rozpocząć w ciągu miesiąca i według umowy 

powinny potrwać do końca lipca. W ramach prac remontowych wykonawca powinien zapewnić 

dojazd do posesji jednakże każdy powinien liczyć się z utrudnieniami. 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych o terminie i godzinie komisji wspólnej. 

 

Dyrektor GOKSIR Kamila Żywicka poinformowała, że 2 czerwca w Wielkim Klinczu 

odbędzie się 25 turniej samorządowy. Zwróciła się do Wójta oraz Przewodniczącego Rady  

o wydelegowanie osób chętnych do udziału w turnieju. P. Żywicka przedstawiła także plan 

imprezy oraz krótko omówiła zaplanowane konkurencje. 

 

Ad.7 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1520. 

 

 

 

   Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

 

 Aneta Spychalska                              Janusz Wawer 

 

 


